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Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012 .
évi XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok intézni Orbán Vikto r
Miniszterelnök Úrhoz

„Hazánk védelme alig ér többet, mint egy focipálya? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

Hazánk 2017. évi költségvetése 353,723,3 e forint kiadással számol a Honvédelm i
Minisztérium fejezete alatt . A fenti összegbe természetesen beletartozik valamennyi
háttérintézmény, például a HM Egészségügyi Központ, de még a Kratochvil Károly Honvé d
Középiskola és Kollégium kiadásai is . Mindent egybevetve az látható, hogy kimondottan
honvédelmi célokra alig jut egy „Puskás stadionnyi” forrás .

Kérdezem tehát Tisztelt Miniszterelnök Urat, megfelelőnek és megengedhetőnek tartja-e ,
hogy hazánk védelme alig ér többet, mint egy focipálya ?

Várom mindenre kiterjedő megtisztelő válaszát !

Budapest, 2017 . február 24 .

Tisztelettel,

Vona Gábor
Jobbik
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